



### Terms to use:

This website is intended to provide Oman CORS Network services, all reasonable measures have been taken to ensure the quality, reliability, and accuracy of the information on this website.

The data you have just viewed are the exclusive property of the National Survey Authority (NSA), which are protected by Sultanate of Oman Law of Copyright and Related Rights. The products are issued only for your exclusive use and not to be passed on to anyone other than your employees working in the assignments relating to this product or to contractors who are working with the relevant project. You are prohibited from copying, duplicating these products/information or providing it to any third party either for pecuniary benefits or otherwise.

It is further understood that you will be responsible for the violations to any of the above terms either by your employees or by the contractors and subcontractors to whom the data/product is made available by you.

By clicking and accepting this you would be deemed to have agreed to and accepted the above conditions at your own free will. Violation of the above is punishable under the Sultanate of Oman Law of Copyright and Related Rights.

### تعليمات الإستخدام :

يهدف هذا الموقع إلى تقديم خدمات شبكة المحطات المرجعية دائمة التشغيل للسلطنة، حيث تم اتخاذ جميع التدابير المناسبة لضمان جوده ومصداقية ودقة المعلومات الواردة في هذا الموقع.

تعتبر البيانات الواردة في هذا الموقع ملكاً حصرياً للهيئة الوطنية للمساحة، وهي محمية بموجب قانون حق المؤلف والحقوق المجاورة في سلطنة عمان. تم صرف البيانات فقط لإستخدامك الخاص ولا يجوز تمريرها إلى أي طرف آخر غير موظفيك الذين يعملون في المهام المرتبطة بها أو المتعاقدين معك الذين يعملون في مشروع متعلق بها. لا يسمح لك بنسخ البيانات وإعادة إنتاجها وصرفها لأي جهة أو طرف ثالث لمنفعة ماله أو لأي غرض آخر.

سوف تتحمل بنفسك مسؤولية انتهاك موظفيك أو مقاوليك ومتعاقديهم من الباطن الذين قدمت لهم هذه البيانات/المنتجات لأي شرط من الشروط المذكورة أعلاه.

بمجرد النقر فوق زر القبول سيتم اعتبارك موافقا بمحض إرادتك على الشروط والأحكام المذكورة أعلاه وسوف يعرضك أي انتهاك لها للعقوبات بموجب قانون حق المؤلف والحقوق المجاورة في سلطنة عمان.